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GRADSKO VIJEĆE 
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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Neel Blaes Rocco (SDP) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 12. rujna 2018. godine postavila slijedeće vijećničko 
pitanje: 
 
„5.2.2018. desio se incident na pumpnoj stanici izvora Fonte Gaia. Prilikom obilaska 
postrojenja, djelatnik u smjeni je osjetio intenzivno prisustvo klora. Nakon što se pribrao, 
poduzeo je sve da spriječi moguću katastrofu te o incidentu obavijestio poslovođu koji je 
obavijestio direktora Vodovoda. Tragične posljedice izbjegnute su isključivo zbog iskustva 
radnika, kao i čisto sreće. 
Pošto se loše osjećao, djelatnik je zatražio liječničku pomoć, najprije u Hitnoj pomoći, a 
sutradan kod svog liječnika. Liječnik je predložio bolovanje, ali u kasnijem razgovoru sa 
djelatnikom, direktor Vodovoda mu je “toplo preporučio” da ne otvara bolovanje. Briga za 
zdravlje djelatnika nije se pokazala. 
Kada je vijećnica Tanja Pejić na gradskom vijeću 26. lipnja tražila da direktor Vodovoda 
pojasni ovaj slučaj, direktor je rekao da nije zabilježen nikakav incident! Time je direktor 
lagao, ne samo nama vijećnicima i prisutnima, već svim građanima. 
Ponašanje direktora u vezi ovog slučaja ne samo što nije na nivou jednog direktora bilo kojeg 
poduzeća, nego je i neodgovorno, ali prije svega pokazuje potpuni nedostatak empatije. 
Direktor se brine samo o tome da “sačuva obraz” prema javnosti. 
Direktor Vodovoda bi se trebao povući. I to što prije! 
Moje pitanje ne ide njemu nego gradonačelniku, koji je ovo ljeto upoznat sa incidentom kod 
Fonte Gaia. Ja bih Vas molila, Glavičić, da nam kažete što ste vi kao predsjednik skupštine 
Vodovoda učinili po ovom pitanju?“ 
 
ODGOVOR: 
 

Poštovana, 
Kao predsjednik Skupštine TD VODOVOD LABIN d.o.o. Labin pisanim pismom od 

strane dva djelatnika pumpne stanice izvora Fonte Gaia Raša upoznat sam sa događajem, 
nakon toga sam održao usmeni razgovor s djelatnicima pumpne stanice i direktorom TD 
VODOVOD LABIN, te potom sazvao Skupštinu VODOVODA LABIN. Skupština je održana 
31. kolovoza 2018. godine i na Skupštini je donesen zaključak da se u roku od mjesec dana 
napravi revizija cjelokupnog događaja i da se onda sazove nova sjednica Skupštine Društva i 
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da se informira i Skupštinu i cjelokupnu javnost o tom događaju, a u međuvremenu da se 
pozove Inspektorat rada i da stručno tijelo ispita kompletni slučaj i ustanovi sve relevantne 
činjenice kako bi se nakon toga mogao donijeti mjerodavni zaključak i dalje postupiti. 

 
S  poštovanjem, 
 

               GRADONAČELNIK 
                             Valter Glavičić,v.r.   
 
 
 
 


